
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Aida Hadzialic (S)

2015/16:111 Fler med gymnasieutbildning

Förutsättningar för att få ett jobb och därmed stabil inkomst, socialt umgänge, 
viktiga rutiner, känslan av att man bidrar och mycket mer beror i dag till stor 
del på vilken utbildning du har och framför allt att du har en utbildning. 
Statsrådet låter därför utreda hur vi kan få fler att genomgå en fullvärdig 
gymnasieutbildning. Stort fokus har dock legat på att göra det obligatoriskt för 
elever under 18 år att studera vid gymnasiet.

 

Jag undrar därför nu vilka andra åtgärder statsrådet Aida Hadzialic anser att 
utredningen bör titta på.

………………………………………

Ida Drougge (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-08
Besvaras senast
2015-10-14 kl. 12.00


